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Verslag van de 40ste Algemene Ledenvergadering op 29 november 2022, om 19:30u, in 
de zaal van het Gemeenschapshuis D’r Eck. 

 
 
 

 1.: Opening. 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30u en heet iedereen welkom. Een bijzonder 
welkom voor de heer Fons Bollen van Delta Netwerk die ons informatie zal geven over de 
aanleg van een glasvezelnetwerk in Rimburg. Eveneens worden verwelkomd Vera Bos en 
Sissi Roberts van Welsun. Hub Dohmen, de wijkcoördinator, meldt zich later. 
Er zijn 33 aanwezigen. 
Met kennisgeving zijn afwezig Hedy Bloi, Nico Rinkens, Paul Kusters, Lenie Haarbosch en 
Richard Tilmans. 
 
 2.: Vaststelling van de agenda.  
Er worden geen wijzigingen in de agenda voorgesteld.  
 
 3.: Informatie aanleg glasvezelnetwerk in Rimburg. 
Dat er plannen zijn voor dit netwerk is reeds bekend uit de bewonersbrieven die onlangs in 
Rimburg zijn verspreid. De heer Bollen gaat ons nader informeren en eventuele vragen 
beantwoorden. De voorzitter geeft het woord aan Fons. 
Fond bedankt de Dorpsraad dat hij de gelegenheid heeft hier op een aantal zaken in te gaan. 
Deltawerk in thans bezig in Landgraaf een glasvezelnetwerk uit re rollen. Daarvoor zullen 
binnenkort medewerkers van Delta huis aan huis bezoeken afleggen en u vragen of men 
interesse heeft in een aansluiting. Het binnenbrengen van het aansluitingskastje is nog gratis. 
Over de plaats die het meest geschikt is of andere wensen kan dan gesproken worden. Er is 
nog geen verplichting.  
Een belangrijk punt dat Fons onder de aandacht wil brengen is de clubactie. Delta wil niet 
alleen glaswerk aanleggen, maar ook enigszins sociaal tewerk gaan. Verenigingen krijgen de 
mogelijkheid per door hen aangedragen abonnement €50,- te verdienen. Dat betekent dat de 
vereniging ook huis aan huis moet gaan om te werven.  
Vanuit de vergadering melden zich vertegenwoordigers van ’t Bakkes, de K.A.V. en de 
Vrienden van de St-Jozefkapel die interesse tonen.  
De vragen:  
Wat houdt de aansluiting in en wat is de meerdere betekenis van glasvezel?  
Doel is het netwerk aan te leggen met vooralsnog het aansluitingskastje binnen brengen te 
brengen. Glasvezel is een andere methode dan koper. De voordelen zijn bv. een veel snellere 
verbinding, geen hinder of haperingen van meerdere gebruikers die tegelijk in de woning of 
de straat gamen, internetten of tv kijken, up- en downloaden zijn even snel.  
Kunnen nog andere providers dan Delta op dit netwerk? 
Naast Delta zijn er meerdere providers toegelaten, zoals bv Caiway. Niet bv. KPN; die 
hebben hun eigenglasvezelnetwerk. Evenmin Ziggo. Of T-Mobile wel via dit netwerk kan 
werken blijft in een discussie ongewis.  
Wat zijn de abonnementskosten?  
Die verschillen weinig van die Ziggo.  
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Tenslotte wijst Fons nog op de informatieavond op 1 december a.s. in ’t Stroatje in de 
Groenstraat.  
De voorzitter bedankt Fons voor zijn informatie en wenst hem een goede reis huiswaarts.  
 
 4.: Mededelingen van de Dorpsraad.  
1. Voorafgaand aan de mededelingen leidt de voorzitter beide dames van Welsun in. Zoals 
wellicht bekend heeft Emal Olomi een andere werkkring gevonden bij de gemeente Heerlen. 
Vera en Sissi zijn hem opgevolgd en stellen zich thans voor.  
Vera zegt dat hoewel zij geen opbouwwerker is dat het team zich voornamelijk bezighoudt 
met buurtopbouwwerk. Men wil naar een nieuwe aanpak. Op dit moment is men bezig een 
nieuw team van opbouwwerkers samen te stellen. Een taakverdeling is gaande. Elk teamlid 
beheert dan een eigen gebied.  
Sissi zegt dat zij pas sedert twee weken aan het team is toegevoegd en zich oriënteert op de 
verschillende verenigingen en buurtorganisaties. Zij is afkomstig uit Landgraaf en kent 
Rimburg.  
Op de vraag met welk soort vragen men bij hen terecht kan, is het antwoord dat het 
belangrijkste van hun taak is het verbinden van mensen en men hulp wil verlenen op het 
gebied van woon- en leefomgeving.  
De voorzitter dankt hen voor hun bijdrage en wenst hen veel succes. Hij voegt nog toe dat zij 
in het vervolg uitgenodigd zullen worden voor de Dorpsraad- en de Algemene 
Ledenvergaderingen.   
2. Door de Dorpsraad zijn 30-km stickers aangeschaft en al verspreid bij de bewoners van de 
Rinckberg met het verzoek om de stickers op de kliko’s te plakken. Daar is positief op 
gereageerd. Automobilisten worden hiermee nog eens eraan herinnerd dat we in Rimburg 30 
km per uur rijden. Er zijn nog stickers beschikbaar. Melden bij Angela Stijfs. Mochten er te 
weinig zijn, gaan we bij bestellen. 
3. Gewerkt wordt aan een brief naar de gemeente met het verzoek om de verkeerstellingen 
met onderscheid van soorten voertuigen nu te doen. Alle wegwerkzaamheden die tot nu toe 
een telling minder correct konden maken zijn afgesloten en de buitenring is weer bereikbaar. 
Ook de Kapelweien moet in de telling worden meegenomen.  
4. Zoals meegedeeld in de vorige vergadering zijn er plannen tot het weer laten meanderen 
van de Worm. Op dit moment zijn er geen noemenswaardige ontwikkelingen te melden. Hub 
Dohmen vult aan met de mededeling dat men bezig is met een inventarisatie. Het ligt voor de 
hand dat bij een project als dit Duitse instanties moeten worden betrokken. Dat leidt 
onherroepelijk tot vertragingen. 
Caroline Tilmans betreurt dat hierbij nogal wat bomen met maretakken zullen worden 
gerooid. Pedri Huybregts zegt dat dat toch al zal gebeuren omdat meerdere bomen ziek zijn en 
door wortelgroei het wegdek wordt opgedrukt.  
Jo Joosten vraagt of het bruggetje over de Worm, waaraan hij destijds voor geijverd heeft, er 
nog komt. De voorzitter zegt dat dat actueel blijft en dat er druk op wordt uitgeoefend.  
5. Voor wat betreft het realiseren van seniorenwoningen in de voormalige hoeve Kallen; er 
ligt op dit moment een vergunningaanvraag bij de gemeente. Vanwege het monumentale van 
het pand is de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed benaderd. Alvorens men verder kan 
gaan moet de instemming van deze instantie komen.  
6. Vanuit de vergadering komt de mededeling dat men zich vanaf de 18e van de volgende 
maand kan aanmelden voor de wandelingen in het kader van de z.g. “Kripkeswandeling”.  Dit 
is een uitgezette wandeling door Waubach en Rimburg langs Kerstkribbetjes die buiten 
worden neergezet. De routes zijn klaar. Er zijn afzonderlijke wandelingen die gecombineerd 
kunnen worden.  
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7. Vanuit de vergadering komt de mededeling dat de zendmast nog niet geplaatst is, ondanks 
de voor 1 juli 2022 voor KPN geldende dekkingsverplichting.  
 
 
 5.: Verslag 39ste Algemene Ledenvergadering.  
Er zijn geen op- of aanmerkingen en het verslag wordt, onder dankzegging aan de secretaris, 
goedgekeurd en vastgesteld.  
De actiepunten: 
 - De mijlsteen: Hieraan wordt gewerkt. Eerst moet er meer info komen. 
 - Waterrad in de Worm: Hub Dohmen deelt mee dat een mogelijk waterrad wordt betrokken 
bij het project tot het weer laten meanderen van de Worm en bij de werkgroep die zich 
bezighoudt met energietransitie.  
 - Herstel/verbetering van de trap heuvelop nabij de woning van de fam. Kleijnen. Hub 
Dohmen deelt mee dat het is opgepakt door gemeente en dat een offerte is aangevraagd. Het 
gaat veel geld kosten, maar is opgenomen in de begroting voor 2023.  
 - Dorpsvlag voor Rimburg. De Dorpsraad is bezig te brainstormen over een ontwerp van een 
vlag en het gebruik daarvan. Op het voorstel te zoeken naar de vlag c.q. wapen van de 
voormalige gemeente Rimburg antwoordt de voorzitter dat het niet de bedoeling is een 
officiële vlag te ontwerpen.    
 
 6.: Bestuursmutatie. 
Op de oproep voor nieuwe bestuursleden zijn twee reacties ontvangen. Jacques van Haalen en 
Frank Dawidowski hebben zich gemeld. Frank moet afvallen omdat hij niet (blijvend) 
woonachtig is in Rimburg. Hij wil wel betrokken blijven en bij klusjes die te maken hebben 
met Duitsland zijn bijdrage leveren.  
Jacques is zeer welkom en de voorzitter wil hem als nieuw bestuurslid voordragen. Op de 
vraag of iemand in de vergadering een schriftelijke stemming wil, wordt negatief gereageerd 
en Jacques wordt bij acclamatie in het bestuur benoemd.  
Volgt applaus. 
Jacques is tevens bereid om het secretariaat op zich te nemen. Dat betekent dat Jos 
Bastiaansen zijn taak als secretaris en als lid van het bestuur kan neerleggen. Jos heeft die taak 
de laatste drie jaren, in strijd met de statuten maar met instemming van de Algemene 
Ledenvergadering, gecontinueerd. Daarvan moeten we echter geen gewoonte maken. Nu er 
een opvolger is, kan Jos met een gerust hart terugtreden.  
Jos was vanaf de oprichting van de Belangenvereniging Rimburg erbij betrokken, eerst als lid 
van een werkgroep en is sinds 2007 als lid van het bestuur. Sinds 2009 bekleedt hij de functie 
van secretaris, welke taak hij vol overgave al die tijd heeft uitgevoerd. Als zodanig heeft hij 
zich mede ingezet voor een groot aantal belangrijke thema’s voor het dorp. Denk bijvoorbeeld 
aan de perikelen rondom de sluiting van de basisschool en de gevolgen daarvan, de oprichting 
van ‘t Bakkes, de oprichting van het Dorpsinlooppunt, de reconstructie van de doorgaande 
weg, de realisering van de Buurtbus enz.  
Daarnaast stelt hij de agenda’s van de Dorpsraad- en de Algemene Ledenvergaderingen op en 
verzorgt de verslaglegging daarvan. Hij draagt bij aan de inhoud en redactionele vormgeving 
van de Nieuwsbrief. 
Hij vertegenwoordigt de Belangenvereniging op wijkbijeenkomsten, bij de gemeente en 
andere instanties.  
Al met al zijn we hem grote dank verschuldigd voor alle werk dat hij voor de 
Belangenvereniging en dus voor het dorp heeft verricht.  
Als dank voor zijn inzet worden hem een paar flessen wijn van goede Franse kwaliteit 
overhandigd om daarvan in zijn komend vrije tijd te genieten. 



4 
 

Volgt applaus.  
Jos vindt dat het na zoveel jaren bij de club en na links en rechte het een en ander te hebben 
bijgedragen aan het welzijn van de Rimburgse gemeenschap, tijd is om op te stappen. Hij 
bedankt iedereen in het vertrouwen dat men in hem heeft gesteld. Hij zegt dat hij daarvoor 
zijn best heeft gedaan en hoopt aan dat vertrouwen te hebben beantwoord.  
 
Rondvraag. 
1. Men constateert nog steeds drugshandel en de overlast daarvan.  
De voorzitter bevestigt de kennis van het probleem. Dit thema staat geregeld op de agenda. 
Het lijkt nu wat rustiger, maar neemt niet weg dat er aandacht voor blijft door politie en 
gemeentelijke overheid erbij te betrekken. Daarnaast is het een probleem voor ons allen. Dat 
betekent dat iedereen elke constatering moet melden.  
René Heijnen, de wijkagent, merkt op dat Rimburg door haar ligging aan de grens met 
Duitsland aantrekkelijk is voor dit soort activiteiten. De politie moet echter door 
personeelsgebrek keuzes maken.  
Jo Linssen merkt op dat Duitsland bezig is met het legaliseren van softdrugs.  
2. Bijna altijd is de vrije ruimte ter hoogte van de huisnummers 1-3 van de Broekhuizenstraat, 
bestemd voor het uitwijken voor tegemoetkomend verkeer, bezet. Daardoor ontstaan vaak 
hachelijke situaties. Wat is daaraan te doen?  
De voorzitter zegt dat dat probleem zich op meerdere plaatsen in Rimburg voordoet, maar dat 
het hier wel een heel specifiek geval betreft.  De Dorpsraad heeft er zich al mee bemoeit en 
het ligt nu bij handhaving. Welke actie men gaat ondernemen in nog niet bekend.  
Wel zijn er iets voor dit punt extra parkeervakken ingericht. 
3. Evelien Snackers bedankt de Dorpsraad en degenen die hebben meegewerkt aan de 
aanschaf en de verzorging van de kerstverlichting en andere kerstsfeer verhogende elementen. 
4. Evelien klaagt dat zij nog steeds te maken heeft met wateroverlast. Zij is daarover in 
gesprek met de gemeente, maar die reageert traag.  
De voorzitter zegt toe dit mee te nemen. 
5. Evelien merkt verder op dat de betonnen bielzen rond de lindeboom losliggen. Zij worden 
vaak gebruikt als zitplaats. Zij vraagt of het mogelijk is daar een vaste zitbank te plaatsen. 
De voorzitter vindt het een goed idee en belooft het op te pakken.  
6. Ter hoogte van het huis van Hans Verreck is het trottoir verzakt. Er is ter plekke een 
lekkage gerepareerd, maar de verzakking is opnieuw opgetreden.  
De voorzitter zegt dat men dergelijke zaken rechtstreeks bij de gemeente kan melden via de 
website.  
 
Sluiting.  
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21:00 u. onder 
dankzegging voor ieders inbreng.  
 
 
Besluiten en actiepunten: 
- De vergadering heeft besloten Jacques van Haalen te benoemen in het bestuur; 
De Dorpsraad:  
 - brengt de wateroverlast op diverse plaatsen in het dorp bij de gemeente onder de aandacht; 
- wil meewerken aan het plaatsen van een zitbank bij de lindeboom aan de 
Lindegracht/Broekhuizenstraat.  
 


